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Abstract (en)
[origin: US4783355A] The invention relates to a textile web made of woven or knitted fabric which includes essentially longitudinally processed
continuous mixed fiber or bi-component threads in relation to the course of the web, with a first type of fiber which forms the substantial portion
of the threads or loops running in the direction of the web and which can be thermoplastically formed or separated at a first raised temperature,
and with a second type of fiber which forms a smaller part of the threads or loops running in the direction of the web and is essentially structurally
unchangeable during the first raised temperature. The invention also relates to a process including a first process step (preseparation) after the
weaving or knitting process wherein the fibers of the first type of fibers are thermoplastically separated by heating a section of the web lying
crosswise to the course of the web, and in a second process step (final separation) preceding further processing and/or final use, the fibers of
the second type of fiber are separated in that section previously subjected to thermoplastic separation. The process of the final separation can be
manually accomplished in a simple manner, whereby the cost for separation of the web into individual pieces is considerably reduced.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft textiles Bahnmaterial aus Gewebe oder Gewirk, das in Bezug zum Bahnverlauf im wesentlichen längs verarbeitete,
durchgehende Fäden umfaßt, mit einer ersten Faserart, die den wesentlichen Anteil der in Bahnrichtung verlaufenden Fäden oder Maschen bildet
und bei einer ersten erhöhten Temperatur thermoplastisch umformbar und trennbar ist, und mit einer zweiten Faserart, die einen geringeren Anteil
der in Bahnrichtung verlaufenden Fäden oder Maschen bildet und bei der ersten erhöhten Temperatur im wesentlichen struckturell unveränderlich
ist, wobei nach einem erfindungsgemäßen Verfahren in einem ersten, dem Web- oder Wirkvorgang nachgeschalteten Verfahrensschritt
(Vortrennung) die Fasern der ersten Faserart durch Erhitzung in einer quer zum Bahnverlauf liegenden Partie getrennt werden und in einem zweiten,
einer Weiterverarbeitung und/oder dem Endverbrauch vorgeschalteten Verfahrensschritt (Fertigtrennung) die Fasern der zweiten Faserart in der
zuvor der thermoplastischen Trennung unterzogenen Partie getrennt werden. Der Vorgang der Fertigtrennung kann auf einfache Weise manuell
erfolgen, wodurch der Kostenanteil für die Trennung in Einzelstücke erheblich gesenkt wird.
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